
w w w . s h a h r v a n d - n e w s p a p e r. i r

15
روایت داغ

یز
 انگ

ان
یج

ه

آیا نوید محمدزاده 
جایگزین 

شهاب حسینی 
می شود؟

 فیلم ســینمایی »متری 
کارگردانی  به  شــش ونیم« 
ســعید روســتایی به زودی 
جلوی دوربین مــی رود. قرار 
بود پیمان معادی و شــهاب 
حسینی در این پروژه به عنوان 
بازیگر حضــور پیدا کنند که 
بعد از مدتی شهاب حسینی 
از بــازی در این فیلم انصراف 
داد. ممکن است محمدزاده 
جایگزین شــهاب حسینی 

شود.

انصراف محسن 
تنابنده از بازی در 

»خزه«
محسن تنابنده از همکاری 
با پروژه سینمایی »خزه« به 
کارگردانــی منوچهر  هادی 
انصــراف داد.  هادی به تازگی 
پروانه ســاخت ایــن فیلم 
ســینمایی را گرفته اســت. 
تنابنــده دلیــل انصرافش را 
مشکلات شخصی اعلام کرده 

است.

پوشش جدید 
الهام صفوی زاده

که  صفــوی زاده  الهــام 
بیشــتر از بیســت  ســال 
بــه  عنــوان مجــری در 
صدا وســیمای جمهــوری 
اســلامی ایــران کار کرده 
است، دیروز با انتشار عکسی 
از پوشش جدیدش با مانتو 
در اینســتاگرام اعلام کرد:  
»چادر یک پوشش است... 
مانتو یک   پوشــش است و 
همــه در قالــب چارچوب 
قابــل  کشــور  موازیــن 
احترامند... شما چطور فکر 
می کنید؟« تغییر پوشــش 
بازتاب های  خانم مجــری 
زیــاد و البتــه متفاوتی در 

فضای مجازی داشت.

 

در حالی که تمرینات استقلال چند هفته ای است آغاز شده، تازه کادرفنی و پزشکی این تیم متوجه مصدومیت 
جدی برخی از خریدهای جدید این تیم شده اند. نوروزی، معاون پزشکی باشگاه درباره میثم تیموری که امسال 
به استقلال اضافه شده، از راز بزرگی پرده برداشت: »متاسفانه بازیکنی با باشگاه استقلال قرارداد بسته که چهار ماه 
پیش عمل رباط صلیبی انجام داده و من هم از همکارانم خواستم تا مدارک پزشکی  و جراحی  این بازیکن را از وی 
بگیرند و آن را برایم بیاورند.« از سوی دیگر مرتضی آقاخان هم به دلیل مصدومیت در تمرینات استقلال حاضر 

نیست و این اتفاقات باعث شده خریدهای جدید استقلال صدای هواداران را دربیاورد. 

به استقلال 
بازیکن 
مصدوم 

انداختند!

عکس نوشت

درویش ونــد،  ابوالفضــل 
دروازه بان سوم پرسپولیس در 
مسابقه تدارکاتی سرخ پوشان 
برای تیم حریف از اســلوونی 
به میدان رفت و حاشیه های 
زیادی ایجاد شد. ظاهرا گلر 
نخســت حریف پرسپولیس 
در تعطیلات و گلــر دوم آنها 

مصدوم بود!
***

 

عبدالله ویسی که به تازگی سرمربی نفت مسجدسلیمان شده، به دلیل خونریزی 
بینی به بیمارستان رفت و اجبارا تن به جراحی داد. براساس نظر پزشکان، ویسی دو 

هفته باید دور از فعالیت های مربیگری باشد.

 

عوامل فیلم سینمایی امیر، روی فرش قرمز پنجاه وسومین دوره جشنواره کارلووی 
واری رفتند. این فیلم به کارگردانی و نویسندگی نیما اقلیما و تهیه کنندگی سید 
ضیاء هاشمی به عنوان نماینده ایران در بخش رقابتی جشــنواره کارلووی واری 

حضور دارد.

بهاره رهنما در صفحه 
شخصی اش با انتشار 
این عکس، بخشی از 
جذاب  دیالوگ های 
نمایــش تابســتان 
بــه  را  فراموشــی 
گذاشت.  اشــتراک 
چهارشــنبه  »اون 
جنین عشقتو سقط 

کردم...و داستان اون عشق قدیمی  بعد از 5 ســال و هشتاد و چهار روز تموم شد، 
دستم رو  گذاشتم رو الله توی سینه ام و تو دلم گفتم: خدایا کمکم کن، خدایا آبرومو 

بخر، خدایا این عشق رو تموم کن تو دلم ...آره سام گمونم تقریبا دیگه تموم شده...«

تیتربازی
 استیلی: عیبی ندارد به خاطر ایران 

ممنوع التصویر شوم

صورت شطرنجی زننده گل قرن!

شــهروند| از همــان روزی کــه ویدیوی 
مصاحبه حمید اســتیلی با یکی از شبکه های 
ماهواره ای منتشــر شد، می شــد حدس زد که 
بعد از بازگشــت به ایران، این اتفاق تبعاتی برای 
زننده گل تاریخی ایــران در جام جهانی ۱99۸ 
به آمریکا خواهد داشــت. استیلی که در حاشیه 
بازی ایــران و مراکش در ســن پترزبورگ با این 
شبکه ماهواره ای مصاحبه کرد و سپس در کنار 
یکی از خواننده های لس آنجلسی وارد ورزشگاه 
شد، گویا خیلی زود متوجه تبعات این اقداماتش 
در روســیه شده اســت. روز گذشته خبر رسید 
حمید استیلی ممنوع التصویر شده و مسئولان 
شــهرداری منطقه ۱5 که قصد داشــتند برای 
مراسم تقدیر از پیشکســوتان از او دعوت کنند، 
به خاطر پخش تلویزیونی این مراســم از چنین 
کاری منع شدند. استیلی البته هم اکنون به عنوان 
مدیر تیم ملی فوتبال امیــد فعالیت می کند و 
مشــکلی در روند کاری او به وجود نیامده است. 
بااین حال خبر ممنوع التصویری بازیکن اسبق 
تیم ملی با واکنش های زیــادی همراه بود، البته 
خود اســتیلی خیلی زود به این موضوع واکنش 
نشــان داد و صحبت های جالبی را بر زبان آورد: 
»بعد از جام جهانی 9۸ خیلی کشــورها اقامت و 
پاســپورت می دادند، اما من نرفتم، چراکه وطن 
و مملکتم را دوســت دارم و دلــم می خواهد آن 
ایرانی هایی هم که رفته اند، برگردند، چون ایران 
با تمام ایرانی ها زیبا می شود. هر بار به کشورهای 
دیگر می روم یا در ملاقات با مربیان خارجی که 
به ایران می آیند، همواره از خوبی های کشــورم 
می گویم و برایشــان تصویر خوبی از سرزمینم 
ترسیم می کنم تا باعث شــود ایرانی هایی که از 
وطن رفته اند، برگردند و مربی های خارجی نیز 
تصویر خوبی از کشورمان داشته باشند. الان هم 
ایرادی ندارد که ممنوع التصویر شــده ام.« باید 
دید در روزهای آینده مسئولان صداوسیما هم 
واکنشی به خبر ممنوع التصویری حمید استیلی 
خواهند داشت یا با حمایت های صورت گرفته از 
این چهره، به زودی بازیکن اسبق تیم ملی می تواند 
بار دیگر به صفحه تلویزیون بازگردد. البته قبلا هم 
سابقه داشته که در چنین موارد مشابهی بازیکنان 

ق و پیشکسوتان به کمیته  خلا ا
دعوت شدند، اما این 
بار هنوز پای کمیته 
اخلاق فدراسیون به 

این ماجــرا باز 
نشده است. 
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برگزاری اردوی پرسپولیس در شهر واراژدین در شمال زاگرب که اتفاقا محل تولد برانکو ایوانکوویچ، 
سرمربی کروات این تیم نیز هست، سروصدای زیادی در محافل ورزشی به راه انداخته است. از همان 
روزهای اول البته خیلی ها انتقاد کردند که چرا برانکو تیمش را به شهر زادگاه خود برده است، اما حالا 
گزارش یک رسانه کروات درباره سود مالی ۱5۰ هزار دلاری که پرسپولیس به شهر کوچک واراژدین 
رسانده،  جنجال بزرگی را به راه انداخته و باعث شده طرفداران کی روش و استقلال این اقدام سرمربی تیم 
ملی برای نفع رساندن به کشور خود را زیر سوال ببرند. همین اتفاق باعث شد حامیان برانکو هم گزارش 
رسانه های آفریقای جنوبی از برگزاری اردوهای تیم ملی ایران در این کشور را در نقطه مقابل این انتقادها 
مطرح کنند و خواهان شفافیت مالی اردوهای تیم ملی که با نظر کی روش در آفریقای جنوبی برگزار شد، 

شوند.

برخی از دلواپسانی که هنوز به دلیل اقدام مسعود شجاعی برای بازی کردن در مقابل نماینده اسراییل 
در لیگ اروپا ناراحت هستند، هر اقدامی که کاپیتان تیم ملی فوتبال انجام بدهد را زیر سوال می برند. 
همکاری اخیر شجاعی با بسیج برای ارســال آب به خرمشهر و آبادان و همچنین نامه جنجالی اش در 
اعتراض به شرایط بحرانی خوزستان سروصدای زیادی به راه انداخته است. شجاعی که بلافاصله بعد از 
بازگشت از جام جهانی راهی خوزستان شد،  اخیرا جلساتی هم با اعضای بسیج دانشجویی اهواز داشته و 
در انتقال مخازن آب مورد استفاده برای روستاییان اطراف آبادان هم شرکت کرده  است. انتشار تصاویر 
مسعود شجاعی البته باعث شده برخی از دلواپسان این کار خوب او را نادیده بگیرند و از هشتگ ریا برای 
کاپیتان تیم ملی استفاده کنند که البته تعداد آنها زیاد نیســت. خیلی  از کاربران از این اقدام شجاعی 

حمایت کردند و به تعریف و تمجید از او پرداختند.

#  ریا
#  واراژدین

 

شــهروند|  روز گذشــته یکی از 
پربازدیدترین عکس های منتشرشده 
در فضای مجازی عکسی بود از بیلیارد 
بازی کردن مهــران مدیــری که در 
متن خبر به حضور مهران مدیری در 
فدراسیون بیلیارد  اشاره و گفته شده 
بود که ایــن بازیگر مطرح ســینما و 
تلویزیون ایران در فدراسیون بولینگ، 
بیلیارد و بولس حاضر شده و با  هاشم 
اسکندری، رئیس فدراسیون ملاقات 
کرده است. ظاهرا مدیری در ادامه نیز 
با تعدادی از ورزشکاران این رشته بازی 

کرده بود.
این نخستین باری نبود که خبری از 
علاقه مدیری به بیلیارد در رسانه ها درج 
می شد. گذشته از اینکه بیشتر دوستان 
مدیری او را یک بازیکن درجه یک و در 

حد حرفه ای بیلیارد می دانند، اهالی رسانه هنوز سخنان چند  سال 
پیش  هاشم اسکندری، رئیس فدراسیون بولینگ، بیلیارد و بولس را 

یادشان اســت که برگزاری رقابت های 
جام ستارگان را وعده داده بود و در ادامه 
هم از کمک های مهــران مدیری برای 

برگزاری این جام خبر داده بود.
علاقه ســینماگران به بیلیارد بیشتر 
ریشه در ســابقه ذهنی و خاطراتی آنها 
از یکی از بهترین فیلم های تاریخ سینما 
دارد. فیلم بیلیاردباز به کارگردانی رابرت 
راسن و بازی پل نیومن که شاید بهترین 
تصویر را از بیلیاردبازی پاک باخته ارایه 
مــی داد و همین باعث علاقــه جوانان 
پرتعدادی به این رشــته جذاب شد. از 
سینماگران علاقه مند دیگر می توان به 
مسعود کیمیایی، علیرضا زرین دست، 
هوشنگ گلمکانی، حامد بهداد، سعید 
راد، پولاد کیمیایی، محمدرضا فروتن، 
شهاب حسینی و... اشاره کرد که گفته 
می شود بعضی هاشان چون کیمیایی یا گلمکانی در حد بازیکن های 

حرفه ای بازی می کنند.

بیلیارد بازی به نام مهران مدیری!
سینماگران زیادی در ایران به بیلیارد علاقه دارند و حتی برخی در حد بازیکن های حرفه ای بازی می کنند
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شهروند| علیرضا فغانی در دو هفته گذشته به 
خاطر قضاوت های درخشان خود در جام جهانی 
مورد توجه رسانه های جهان  و ایران است. منتهی 
حالا انتشــار یک عکس جالب در ورزشگاه هم 
سروصدای زیادی در محافل ورزشی داخلی ایجاد 
کرده که با واکنش فغانی هم رو به رو شده است.
داستان از این قرار است که در حاشیه حضور این 
داور بین المللی در جایگاه ویژه ورزشگاه لوژنیکی 
مسکو تصویری از او شکار شده است که در حال 
بوسه فرستادن پشت تلفن همراه است. انتشار 
این عکس در رسانه ها باعث شد که برای خیلی ها 
ســوال به وجود بیاید که فغانی برای چه کسی 
بوسه فرستاده  که او در توضیح این مساله گفته 
است:»برای تماشای یک مسابقه در جایگاه ویژه 

بودیم. تا آن موقع اینترنت نداشتیم ولی وقتی اینترنت وصل شد دخترم 
تماس گرفت که من هم برایش بوسه فرستادم. آن عکاس هم عکس را 
گرفت و منتشر کرد که انعکاس داشت. دوستان شیطنت خاص خودشان 

را دارند ولی من از کسی دلخوری ندارم.«
نکته قابل توجه دیگر درباره فغانی عملکرد فوق العاده اش است که او 

را به یکــی از  جدی ترین گزینه هــای قضاوت 
فینال جام جهانی تبدیل کرده اســت. با این که 
برخی تیم های داوری و داوران چهارم روســیه 
را با تصمیم کمیته داوران فیفــا ترک کرده اند 
اما علیرضا فغانی و تیــم داوری ایرانی او هنور در 
مسابقات هســتند. البته نواف شکرالله بحرینی 
هم از آســیا هنوز در جام جهانی باقی مانده و در 
تمرینات و کلاس ها شرکت می کند. به این ترتیب 
مشخص نیست بالاخره فغانی می تواند فینال را 
ســوت بزند یا خیر ولی امیدواری زیادی در این 
رابطه وجود دارد. فغانی درباره این مساله هم گفته 
است:»خدا را شکر سه بازی با قضاوت ما به خوبی 
تمام شد. به هر حال ما آماده هستیم. اگر قضاوت 
بدهند برنامه ریزی می کنیم. تمام داوران سعی 
دارند در بالاترین سطح قضاوت کنند. متاسفانه تیم ملی کشورمان در جام 
جهانی بالا نیامد ولی خوشبختانه تیم دیگری هم از آسیا در جام جهانی 
نیست و شانس داوران آسیایی برای قضاوت زیاد است. ما هم مثل تمام 
داوران دیگر دوست داریم فینال را قضاوت کنیم ولی اگر هم نشد چیزی 

را از دست نداده ایم.«

انتشار یک عکس از داور برجسته جنجال درست کرد
فغانی برای چه کسی بوسه فرستاد؟

تورین مهیای استقبال از رونالدو است

CR7  در تور بانوی پیر؟
شهروند| شاید تنها خبری که می توانست برگزاری جام 
جهانی 2018 در روسیه را تحت الشعاع خود قرار دهد،  
جدایی کریستیانو رونالدو از رئال مادرید بود. خبری که از 
هفته گذشته به شکلی جدی در رسانه های جهان بازتاب 
پیدا کرد و روز به روز با اتفاقاتی که رخ می دهد به واقعیت 
نزدیک تر می شود. حالا توجه همه رسانه ها و هواداران 
فوتبال در جهان بیشتر به سرنوشت رونالدو و رئال مادرید 
است. آن هم در شرایطی که تمام خبرها حکایت از این 
مســأله دارد که احتمالا این فوق ستاره پرتغالی دنیای 
فوتبال راهی یوونتوس خواهد شد. جالب اینجاست که 
در یک هفته گذشته که داستان احتمال حضور رونالدو در 
تورین اعلام شد،  سهام یوونتوس از 665 میلیون یورو به 825 میلیون یورو افزایش پیدا کرده است! اتفاق 
جالب دیگر این است که پیراهن های یوونتوس با نام رونالدو و شماره هفت هم در تورین در حال فروش است 
و با استقبال هواداران هم روبه رو شده است.  مجموع این اتفاقات باعث شده که همه منتظر اعلام رسمی خبر 
ترک مادرید از سوی رونالدو برای پیوستن به بانوی پیر باشند. اتفاقی که هنوز به طور رسمی اعلام نشده اما 
احتمالا طی 24 ساعت آینده باید شاهد رسمی شدن این انتقال باشیم. بدون شک اگر خبر انتقال رونالدو به 
یوونتوس به صورت رسمی اعلام شود،  شایعات درباره حضور نیمار در رئال مادرید بیشتر به واقعیت نزدیک 
خواهد شد. لازم به یادآوری است که رونالدو بعد از فینال لیگ قهرمانان اروپا هم صحبت هایی درباره احتمال 
ترک رئال انجام داده بود و به نظر می رسد که این بار بر خلاف سال گذشته،  برای عملی کردن تصمیمش مبنی 

بر جدایی کاملا جدی است.


